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Z A P I S N I K
sa 173. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 11. prosinca 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica, Đulio Jusufi, voditelj
Odsjeka  za  proračun  i  financije,  Hrvoje  Zatezalo,  djelatnik  „Risnjak  –  Delnice“  d.o.o.,  Tihana
Ljubojević, pedagoginja Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Alen
Udović,  direktor  GSC  Delnice,  Davorin  Klobučar,  djelatnik  GSC  Delnice,  Nikolina  Muhvić,
službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar,
tajnica gradonačelnika.

Izostanak  su  ispričali:  Katarina  Mihelčić,  Davorka  Grgurić,  Indira  Rački  Joskić,  Nikola
Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici
prisustvuje Dražen Rački,  Zvezdana Jerković umjesto koje  sjednici  prisustvuje Tihana Ljubojević,
Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

NIKOLINA MUHVIĆ
- Za sjednicu  Gradskog vijeća  izrađene  su  izmjene  i  dopune  Odluke  o  načinu  financiranju

javnih potreba te Odluka o izmjeni Odluke o prodaji zemljišta u Crnom Lugu.
- Komisija za nadarene učenike razmatrala je žalbe.
- Poslani su materijali za Gradsko vijeće.
- Pripremljen je ugovor između Turističke zajednice i Hrvatskih željeznica o sufinanciranju. 
- Poslovi na sistematizaciji radnih mjesta.

GORDANA PISKAČ
- Na Supilovoj ulici asfaltiraju se prolazi,  rješava se odvodnja u Frankopanskoj ulici no dio

radova u toj ulici najvjerojatnije će ostati za iduću godinu.
- Napravljen je ugovor između gospodina Franka, vlasnika Klaonice, i Goran graditeljstva te

Građevinara Čabar u svezi naknade za prolaz kamionima kroz njegovo dvorište.
- Aktivnosti vezane uz pripremu materijala za Gradsko vijeće.
- Održan je sastanak s potencijalnim investitorima (peletarnica) za Poslovnu zonu Kendar.
- Izrađen je Investicijski vodič.
- Kontakt s projektantima za uređenje Parka kralja Tomislava. Dogovorene su izmjene i detalji

koje treba promijeniti kako bismo dobili konačnu verziju uređenja.
- Niveliranje podloge za montiranje kubusa.
- Izrađena je ponuda za javnu rasvjetu na način da se omogući da svaka druga lampa u naselju

radi. Ponuda za automatsko reguliranje iznosi 91.000 kuna dok je ponuda za ručno reguliranje
40.000 kuna. Gradonačelnik je zatražio da se, zbog nedostatka sredstava u Proračunu, prihvati
jeftinija varijanta.



- Dovršeni su radovi na uređenju sanitarnih čvorova u Radničkoj 6 u Lučicama, te se može
krenuti u prodaju stana.

- Prihvaća se ponuda Elektroinstalaterskog obrta Šporčić o preseljenju kamere s Ugostiteljskog
objekta „Kristina“ na objekt „Goranka“.

- Zbog nedostatka sredstava u proračunu izvršit će se nužni popravci na službenom vozilu.
- Izdavanje rješenja za legalizaciju i komunalni doprinos.
- PGŽ je upućen zahtjev za isplatu sredstava u iznosu od 25.000 kuna za cestu Kendar.
- Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova EU dostavit će se Izvješće o potrošnji peleta u

zgradi Gradske uprave.
- Napravljena je Odluka o prijevozu pokojnika. Zbog podosta nepoznanica u zakonu ista će se

uputiti na sljedeću sjednicu Gradskog vijeća.
- Poslovi oko formiranja Radne skupine za izradu PUR-a.
- Izrada natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta.
- Aktivnosti oko popravka HotSpota.
- Projekt E-županija u dijelu koji se odnosi na „Rea Kvarner“ pripremit će se za iduću sjednicu

Gradskog vijeća.
- Dobiven je nalaz Revizije učinkovitosti vezano za imovinu grada. Nalaz je pozitivan jedino je

potrebno donijeti Strategiju upravljanja nekretninama za što sugeriraju kupnju programa koji
košta 30-40.000 kuna, a u proračunu nema planiranih sredstava za tu namjenu.

- Kontaktirati Mikrogoran u svezi rada kamere na Trgu goranskih šumara i drvara.

ALEN UDOVIĆ
- Aktivnosti su prvenstveno bile vezane za početak zimske sezone na Platku.
- Priprema programa i ponuda za objekte u Delnicama koji su vezani za školsku djecu i sportaše

rekreativce.  Do  24.  prosinca  osmislit  će  se  programi  koji  će  ići  prema  institucijama  i  u
komercijalnu primjenu. Promijenit će se način na koji je GSC komunicirao s tržištem.

- Održani su sastanci na temu web stranice te informatičke povezanosti.

DAVORIN KLOBUČAR
- Održan je sastanak Projektnog tima za rekonstrukciju nogometnog stadiona u Delnicama. Na

sastanku je bio i projektant koji je iznio Idejno rješenje. Za ponedjeljak je ponovno sazvan
sastanak Projektnog tima na kojem bi se trebalo definitivno odlučiti o projektu.

- Na  bazen  svakodnevno  dolaze  djeca  iz  Centra  vanškolskih  aktivnosti  iz  Slovenije  gdje
ostvaruju svoj plan i program.

- Održan je sastanak s direktorom Turističkog ureda glede mogućnosti organizacije staroljetne
utrke iz Delnica do Petehovca. Bila bi to noćna utrka kojim bi se simbolično ušlo u Novu
godinu. 

TIHANA LJUBOJEVIĆ
- U ponedjeljak su vrtićarci vlakom otputovali u Rijeku na predstavu „Snježna kraljica“.
- Izrađuju se božićni i novogodišnji ukrasi za potrebe Vrtića te za projekt „Za Afriku“.
- U vrtić dolazi nova djevojčica, dijete obitelji koja je nedavno doselila u Delnice.
- Analiza didaktičke opreme i literature.
- Anketa za boravak djece u Vrtiću tijekom zimskih praznika podijeljena je roditeljima.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija nije bilo.
- Vožnja djece iz Vrtića na željeznički kolodvor.
- Priprema voćnjaka za zimu.
- Čišćenje dvorišta.
- Registracije vozila.
- Sutra je odvoz i dovoz konja za Delničku adventsku bajku.



HRVOJE ZATEZALO
- Postavljanje prometnih znakova (9 komada) te betoniranje dva znaka u Kamenitoj ulici.
- Odvoz granja od porušenih smreka na Vidmu, uklanjanje polomljenih stabala u Parku kralja

Tomislava, granja na dječjem igralištu u Ulici S. S. Kranjčevića.
- Redovno pražnjenje kanti za smeće, čišćenje groblja, čišćenje nogostupa, trgova, parkova te

održavanje čistoće u poslovnim prostorijama.
- Orezivanje stabala – drvored na Lujzijani, nižih stabala na parkiralištu iza zgrade Gradske

uprave, te tuja pokraj groblja koje će se formirati u oblik živice.
- Izrada novih dvostrukih grobnih mjesta.
- Poslovi vezani uz pripremu adventa te dežurstvo za vrijeme Delničke adventske bajke.
- Konzerviranje kosilica i trimera za zimu.

ĐULIO JUSUFI
- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća: Proračun za 2016. godinu s pratećim dokumentima te

rebalans  Proračuna  za  ovu  godinu.  Prije  sjednice  Gradskog  vijeća  održat  će  se  sjednica
Odbora za proračun i financije.

- Za Gradsko vijeće pripremljena je i Odluka o izmjeni odluke o zaduženju s obzirom na ostatak
sredstava  od  rekonstrukcije  Supilove  ulice  za  što  je  dobivena  suglasnost  Ministarstva
financija.

- Revizija na temu elementarne nepogode. Nalaz je pozitivan.
- Iz  Ureda  državne  revizije  dobiven  je  nalaz  za  upravljanje  i  raspolaganje  nekretninama.

Potrebno je izvršiti tehničku doradu te donijeti Strategiju upravljanja nekretninama.

Dovršeno u 8,30 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur. 


